

Protokoll styremøte S&F rytterkrets 15.03.2023

Møte	Styremøte S&F rytterkrets	Til stede	Lucinda Bjørnset Reksten, Line Forberg, Åse Sætrevik, Britt-Sofi Terøy, Harald Løuft
Møtedato	15 mars 2023		
Tidspunkt	20.00		
Plass	Teams		
Møteleder	Lucinda		
Referent	Åse	Forfall	

Agenda

Sakliste:

- Økonomi
- Konstituere nytt styre
- Fordeling av arbeidsoppgaver
- Bestemmelse av referatføring
- Rosetter – må bestilles
- Vedtekter – endring av valgkomiteen – ekstraordinært årsmøte
- KM og statutter
- NRYFStevne – equipe - opplæring
- Vestlandsmesterskap kjøring
- Signaturrett Brønnøysund
- Kretstreninger
- Teknisk personell utdanning – dressurdommerkurs – støtte mm.
- Priser på klasser
- Innkommet epost
- Sakliste fra forrige møte
- Eventuelt

Saks nr.	Beskrivelse/Oppfølging/Vedtak	Ansvar	Tidsfrist
1-2023	Økonomi Det nye styret har ikke fått tilgang til banken ennå, men alle har fått signert og vi regner med at tilgangen kommer fortløpende. Alle klubber har blitt fakturert. Økonomien antas å være god, må forvaltes godt videre.		
2-2023	Konstituering av nytt styre Leder: Lucinda Bjørnset Reksten Nestleder: Line Forberg Kasserer: Britt-Sofi Terøy Sekretær: Åse Sætrevik		

	Styremedlem: Harald Løtuft Vara 1: Marita Erikstad Vara 2: Annebritt Helland		
3-2023	Bestemmelse av referatføring Vi har sett litt på hvordan andre klubber fører referat og har kommet fram til hvordan vi vil føre det selv. Vi vil prøve i starten å ha både et referat som inneholder det som blir diskutert og en protokoll med vedtak som skal publiseres.		
4-2023	Fordeling av arbeidsoppgaver Se tabell lenger ned.		
5-2023	Rosetter – må bestilles Rytterkretsen er helt tomme for rosetter. Vi bestemmer oss for å bestille fra ny leverandør, rosetter.no, da de vi tidligere har bestilt hos har 6 måneders leveringstid. Åse vil bestille 15 rosetter av 1, 2 og 3 plass til KM og 15 rosetter av 1, 2 og 3 plass til cupene.		
6-2023	Vedtekter – endring av valgkomite – ekstraordinært årsmøte Vedtektene som ble gjort på årsmøtet hadde div feil, ble sendt til rytterforbundet. Tine i rytterforbundet anbefalte å ha et ekstraordinært årsmøte for å godkjenne vedtakene. I tillegg ble de ikke valgt valgkomite på årsmøtet må vi uansett ha et ekstraordinært årsmøte for å få den på plass. Vi tar da et ekstraordinært årsmøte for å få på plass endring av vedtektene og valgkomite, ingen hast, men vi må få det ordnet. Mener på det er 14 dager frist på innkalling. Setter dato ved neste styremøte. Ekstraordinært årsmøte kan gjennomføres på teams elns.		
7-2023	KM og statuttar De ble vedtatt endringer på km kjøring på årsmøtet, har ikke fått gjort noe med det ennå. Line skriver om på lag og får det publisert ut. Statutter på sprang ble redigert fjor, og ser ingen grunn til å endre på det nå. Dressur: Vi har fått noen tilbakemeldinger på epost angående dressuren. Vi er ansvarlige for å sette KM til nivået til fylket. Nå er statuttene slik: Ponni lc-lb, junior/ung rytter lb-la, senior la-la. Noen senior har gitt tilbakemelding på at		

	de vil opp i middels, men det er et fåtall som starter middels og vi frykter mindre påmeldte om vi går opp. Det er ok å gå ned i nivå for å ri KM. Ponni og junior/ung rytter, vi går ned til ponni Lc-lc og junior lb-lb. Du kan som juniorrytter gå opp å ri senior (la) dersom du har kvalifikasjon til det. Endring: Andre avdeling ponni går ned til lc. Andre avdeling junior går ned til lb. Line fikser og publiserer.		
8-2023	NRYFStevne – equipe – opplæring Det forrige styret prøvde å få NRYFstevne til å holde kurs, kom ikke frem til noe. Vi ser behovet for opplæring. Vi sender ut forespørsel til klubbene og spør hva de tenker og ønsker.		
9-2023	Vestlandsmesterskap kjøring – hvor? Aktuelle Eid i haust og Sunnfjord i juni Rogaland hadde de siste statuttene, de bør dobbeltsjekke hos sportsutvalget kjøring. Tror de er greie. Vi skal holde vestlandsmesterskap kjøring, de to klubbene som er aktuelle er Sunnfjord 10-11juni eller Eid 30sep/1okt. Vi sender forespørsel til både Eid og Sunnfjord om de ønsker å ha det. Dette burde bestemmes snarest. Gir de en uke på å bestemme seg.		
10-2023	Signaturrett Brønnøysund, endres til 2 stk. Nå måtte alle signere i banken i forhold til krav i Brønnøysund, dette vil vi gjøre noe med. Vi vil endre slik at det er to som signerer i fremtiden. Vi kan vedta dette på styremøte og gjør det. Endrer til «Styrets leder og styremedlem i fellesskap». Protokollen signeres av alle og sendes inn til Brønnøysund.		
11-2023	Kretstreninger Alle kretstreninger gikk i Sogndal i fjor, det møtte flere protester. Det ble sponset 200kr pluss teori av rytterkretsen i fjor. Vi vil rullere mellom de tre avdelingene i kretsen på hvem som har kretstreningene. Ideen med kretstreninger er veldig god, men det er for mye treninger og ikke nok påmeldte. Vi legger ikke opp til noe før sommeren da det er så mye treninger. Tar det videre på neste styremøte.		
12-2023	Teknisk personell utdanning – dressurdommarkurs – støtte mm.		

	Vi ser på hva rytterkretsen tidligere har gar gitt i støtte og hvordan de har fordelt midlene de har fått tildelt. Vi må tenke gjennom hvordan vi vil støtte dette, bør vi sette noen krav om praktisering? Dressur har vi stor mangel på dommere. Bør vi dekke mer der? Vi vil prøve å sette opp dressurdommerkurs i høst, og planlegger å holde det i Volda. Er flere som har meldt interesse i å delta, og vi håper å få opp antallet dressurdommere i fylket. Vi skal undersøke hva kostnadene vil bli. Når det kommer til økonomisk støtte, vil vi tenke videre på det. Normalt å avgjøre slikt mot slutten av året. Vi har et stort styremøte før terminlistemøtet, og tenker at vi kan avgjøre det da.		
13-2023	Priser på klasser – sette opp makspriser som en del andre kretser? En del kretser har makspris på klasser. Sprang har anbefalt premieverdi i forhold til makspriser på d-stevne. Dette vil vi legge ut på vår side slik at det blir lettere for folk å finne. Vi vil lagte til noe slikt i dressuren også, og vil legge oss på samme nivået som i sprangen. Kjøring er ulikt, kvar arrangør måtte føle på hvor de måtte legge seg for å få deltakere og få stevnet til å gå rundt.		
14-2023	Innkomet epost - En epost fra Sunnfjord om å avlyse stevnet 18 mai pga. mangel på dressurdommer. Vi svarer at det er greit og det blir fjernet fra terminlisten. De kan komme med en ny dato til endagsstevne, dersom de ikke har de så tilbyr vi andre å overta det. - Mail fra Gloppen, det forrige styret var i kontakt med dem, men kom ikke til noen konklusjon. Gloppen vil avlyse stevnet 1&2 juni pga. avreisedato på NM. Det tenker vi er helt ok, får ny dato om ønske. 26/27 august, arrangement på Breim som vil forstyrre. De har lyst å flytte stevnet til 19/20 august. Vi tenker kanskje at Volda og Gloppen kan evt. bytte stevnehelg i august/september. Vi undersøker dette. - Infomøte Norges idrettsforbund om støtteordninger, digitalt 20 mars		
15-2023	Sakliste fra forrige møte Mangler fra tidligere møte		

16-2023	Eventuelt - Hengeren blir gratis å låne i år, dette er en prøve for å se om vi kan få opp bruken. Harald tak ansvar. Annonserer den bedre og prøve å få opp bruken på den. Første man til mølla, men stevne er prioritert. Vi velger å ikke ha på ny lås med mobiltilgang, vi har på en hengelås/kodelås av et slag med evt. nøkkelboks. - Er ønske å ha et møte med lederne i hver klubb for å utveksle erfaringer, tips og triks. Redd for at det er få som møter fysisk, prøve evt. med digitalt. Tar det opp ved neste styremøte. - Rytterttinget, Lucinda reiser. Dersom flere ønsker å reise, er det rom for det. - Møteplan bør settes opp. Se lenger ned.		
----------------	---	--	--

Saks nr. 4-2023

Ansvarsområder:

Ansvarsområder	Hvem
Nettside	Lucinda, Line og Åse
Facebook	Lucinda, Line og Åse, men alle har tilgang.
Instagram	Alle
Regne cup resultat	Line
Godkjenne invitasjoner	Line og Lucinda
Stevnerapporter, lese igjennom og eventuelt gjøre tiltak	Britt-Sofi
Kjeglehenger	Harald
Regnskap	Lucinda
Utbetaling til leverandører og utlegg	Britt-Sofi
Skrive referat	Åse
Epost	Åse, Lucinda. Tar det «viktigste» på felles.

Neste møte: 13 april

Møteplan

dato	tid
11 mai	20.00
15 juni	20.00
17 august	20.00
Resten satt i juni	